
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET
Datum: Tisdag 21 november 2023 kl. 19.00-21.00. Plats: Digitalt via Teams.
Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström, Ronny Krönvall, Carl Hedin, 
Marina Karlsson (från §4), Stefan Mattsson, Linda Kjellberg och Peter Håkansson.
Personal: Nadja Casadei, Markus Andersson. Ungdomskom.: Olivia Hansén (från §4).

§ 1. Mötets öppnande

a) Val av justeringsperson
Monica Randström.

b) Godkännande av dagordning
Dagordning godkändes.

c) Föregående protokoll
Är utskickat och ligger på hemsidan, inga fler synpunkter nu.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan
Angående de två första punkterna paraverksamhet och träningsutveckling så har 
utbildningskommittén möte imorgon. Angående stöd till DM-tävlingar har SFIF olika stöd som ser ut 
att passa ändamålet så vi planerar att hålla utkik (ej klart än för 2024) och hjälpa/tipsa DM-
arrangörerna att söka snarare än att Östsvenska skjuter till pengar.

§ 3. Ekonomi - Markus
Skriftlig rapport utskickad inför mötet. Markus gick igenom den. Det har svängt mycket under året, 
pekade mot stort överskott i somras, sen har vi genomfört olika satsningar så nu pekar det ungefär 
mot +/-0. Något vi kan utveckla är samarbete med FIG-tränarna och våra läger/träningsträffar.

§ 4. Prioriteringar budget 2024 – Markus, Ulrika
Markus fortsatte gå igenom läget inför 2024. Enda justeringen i siffrorna vi gjorde var avsättning till 
Trailprojektet. Pekar nu mot -144 tkr 2024 och -50 tkr/år därefter, ännu större underskott om SFIFs 
stöd sänks vilket det finns risk för.
Diskussion kring GM 13-14 år: Låna ut tröjor, sponsor som tar kostnaden, klistermärken på 
klubbdräkt snarare än Östsvenskatröjor, inget resestöd från oss då det kostar mycket och SFIFs 
bidrag bara kompenserar för en liten del – Nadja tar med detta till GM-arbetsgruppen.
Ungdomskommittén tar en diskussion vad de vill göra och ev. kostnader, kan troligtvis sökas bidrag.
Vi ser över behovet av kontor på kommande personalavstämningsmöten.
Nadja och Markus lämnade mötet en stund så styrelsen kunde diskutera personalkostnaderna fritt.

§ 5. Östsvenska årsmöte – Markus, Nadja, Marina, Monica
Arbetsgruppen föreslår lördagen 2 mars i Växjö. Sen Höstmöte 2024 i Linköping eller Norrköping. 
Markus ser till att information kommer ut på hemsida och mail.

§ 6. Motioner, nomineringar Förbundsårsmötet – Carl, Ulrika
Ett utkast till motion har skickats ut inför mötet och den handlar om en mer transparent process för 
att utse valberedning. Styrelsen tyckte motionen såg bra ut. Justering att nominerade bör upp på 
friidrott.se tre veckor innan oavsett vilka som förberett valen. Carl fick i uppdrag att färdigställa 
motionen.

§ 7. Rapport från friidrottens Höstkonferens – Ulrika, Nadja, Olivia
Presentation/diskussion om hur de nya distrikten fungerar och vad styrelseledamöters uppdrag är. 
LOK-stöd och Årsrapporterna togs upp. Kommande utbildningsplattform Lernify. Förstärkt elitstöd 
(med oklar finansiering).

§ 8. Verksamheten – Nadja
a) Höstläger
103 st anmälda. Klart med tränare. Tack till Marina som hjälpt till mycket med planeringen. Peter och
Olivia hjälper också till med Höstlägret. Från det genomförda GM-lägret har deltagarna varit nöjda. 
Ännu oklart med SFIF-stöd för våra läger men Nadja har en pågående process med SFIF.

b) Löpklassikern varumärkesskydd
Kostar 10 tkr (genom agent, kan bli billigare direkt till Patent och registreringsverket). Nadja 
presenterade Löpklassikern på Höstkonferensen.

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Monica Randström
Sekreterare Ordförande Justerare



§ 9. Info från kommittérna – Monica, Ronny, Olivia, Nadja, Markus/Linda
Ronny rapporterade att Göran Graberg avlidit och Ingvar Ellbring vill avgå, själv lämnar han som 
ordförande efter många år och Fredrik Schölin tar över, Marie Grahn ansvarar framöver för hemsida 
och statistik.
Markus närvarade vid Löpningskommitténs möte förra veckan och de pratade både allmänt om 
rutiner kring Löp-DM och utsåg DM-arrangörer 2024 för 10 km, halvmarathon och marathon.

§ 10. Övrigt
-

§ 11. Nästa möte och avslut
Lördag 6 januari 2024 kl. 9.00-12.00 digitalt via Teams. Mötet avslutades kl. 20.59.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§           Att göra                                                                                    Ansvarig                                Senast
14/10 §3 Avsatta pengar (33,5 tkr) till Paraverksamhet, vad göra? Utbildningskommittén
14/10 §4 Satsningar/träffar träningsutveckling, t.ex. lördagar i TKA Utbildningskommittén
21/11 §2 Hålla utkik SFIF-stöd, tipsa DM-arrangörer Markus/Tävlingskommittén
21/11 §4 Ta med styrelsens riktlinjer (kostnader) till GM-arbetsgrupp Nadja (Markus)
21/11 §4 Vilka satsningar/aktiviteter vill u-kom göra (och kostnader?) Ungdomskommittén/Olivia
21/11 §6 Kolla SFIF och färdigställa vår motion Carl

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Monica Randström
Sekreterare Ordförande Justerare


